



东北财经大学本科生成绩评定相关说明

1. 我校本科生考试成绩评定方式采用百分制形式。100 分为满分,60 分为及格,考试成绩达到及格以上水平的,可获得规定的学分,未达到及格以上水平,包括成绩为零的,不计学分。
2. 我校本科生课程平均成绩以百分制记入成绩单,计算范围为学生所修的全部课程,采用特殊加权学分成绩,计算方法如下:

$$\text{课程平均成绩} = \frac{\sum (\text{课程成绩} * \text{课程学分})}{\sum \text{课程学分}}$$

3. 课程平均成绩与平均学分绩点的对应关系如下:

百分制成绩	对应绩点
100	5.0
90——99	4.0——4.9
80——89	3.0——3.9
70——79	2.0——2.9
60——69	1.0——1.9
59 分及以下	0



Statement for DUFE Undergraduate Grading System

1. The undergraduate grading system of our university is hundred mark system. The full mark is 100, and the passing mark is 60. Students can get regulated credits when the scores reach 60 or better, or else students can not get corresponding credits.
2. The undergraduate average score is shown as hundred mark system on transcript. It contains all courses students have taken and uses special weighted average score. The calculation formula is:

$$\text{Average Score} = \frac{\sum(\text{Score} * \text{Credits})}{\sum \text{Credits}}$$

3. The correspondence relationship between Average Score and GPA is followed:

Hundred Mark System	Corresponding GPA
100	5.0
90-99	4.0-4.9
80-89	3.0-3.9
70-79	2.0-2.9
60-69	1.0-1.9
59 and below	0

Academic Affairs Office

Dongbei University of Finance and Economics